
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: Újszász Város Képviselő-testület 2011. február 15-én tartott soron következő ülésén. 

 

M U T A T Ó 

 

Napirendi pont: Határozat szám: 

 
1.  A Városi Művelődési Ház és Könyvtár tevékenységéről szóló  12/2011. 

beszámoló elfogadásáról. 
 

2. Újszász Város Önkormányzat 1/2011. (II.16.) rendelete a pénzbeli és természetbeni 
szociális ellátásokról szóló 3/2009.(II.18.) önkormányzati rendelet módosításáról. 
 
Újszász Város Önkormányzat 2/2011. (II.16.) rendelete a települési szilárd hulladékkal 
összefüggő feladatok végrehajtásáról szóló 19/2010.(XII.22.) önkormányzati rendelet 
módosításáról. 

 
3. Újszász Város Önkormányzat 3/2011. (II.16.) rendelete Újszász Város Önkormányzat 

költségvetési és zárszámadási rendeleteinek tartalmi követelményéről. 
 

4. Újszász Város Önkormányzat 4/2011. (II.16.) rendelete Újszász Város Önkormányzat 
2011. évi költségvetésének megállapításáról. 
 

5. Újszász Város Önkormányzat 2011. évi Közbeszerzési Tervének  13/2011. 
elfogadásáról. 
 

6. A Gimnázium, Műszaki Szakközépiskola és Kollégiuma 14/2011. 
igazgatói állására pályázat kiírásáról. 
 
Az Újszászi Általános Iskola, Óvoda, Bölcsőde, Pedagógiai 15/2011. 
Szakszolgálat Nevelési Központ igazgatói állására pályázat kiírásáról. 

 
7. Fehérné Szekeres Zsuzsanna vezetői kinevezésének  16/2011. 

meghosszabbításáról. 
 
8. A TIOP-1.2.3 program keretében könyvtári szolgáltatások 17/2011. 

infrastruktúra fejlesztését célzó pályázat építési beruházásához  
önerő biztosításáról. 

 
9. A Víz- és Csatornaművek Koncessziós Zrt. által bejelentett 18/2011. 

halaszthatatlan rekonstrukciós munkák elvégzéséről. 
 
10. A közfoglalkoztatás rendszerének változásáról szóló  19/2011. 

tájékoztató elfogadásáról. 
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11. Újszász Város Önkormányzata által az „Újszászi Gimnázium  20/2011. 

– eszközbeszerzés” tárgyában indult egyszerű közbeszerzési  
eljárás eredményéről. 

 
12. Képviselői tiszteletdíj közcélú felajánlásáról. 21/2011. 

(Dr Szóró Magdolna képviselő) 
 
Képviselői tiszteletdíj közcélú felajánlásáról. 22/2011. 
(Farkas Józsefné bizottsági tag) 
 

13. A 3122 számú út aszfaltozására felkérő levél megküldéséről. 23/2011. 
 
 
B e j e l e n t é s e k 
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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Újszász Város Képviselő-testület 2011. február 15-én tartott soron következő ülésén.  
 
Jelen vannak: Molnár Péter polgármester, Kaló Istvánné alpolgármester, Bálint Ferenc,  
              Répási Csabáné Tóth Rozália, Rózsa György, Szórád Róbert és Dr Szóró Magdolna  
              képviselők. 
 
Meghívottak közül jelen vannak: Boros Péterné jegyző, napirendek előterjesztői, bizottságok  
              jegyzőkönyvvezetői. 
 
Molnár Péter polgármester: Köszönti az ülésen megjelenteket. Megállapítja, hogy a 9 fő 
képviselő közül 7 fő jelen van, így az ülés határozatképes, és azt megnyitja. Tájékoztatja a 
testület tagjait, hogy Bogárné Simon Klára és Petrik Ferenc képviselő betegség miatt 
távolmarad. 
Külön tisztelettel köszönti Dr Lengyel Györgyi Kormánymegbízott Asszonyt, aki szeretett 
volna bemutatkozni a képviselő-testületnek. Köszöni ezt a figyelmességet. Elmondja, hogy a 
következő évek közös munkái mindenképpen arra kötelezik őket, hogy szorosabbá váljon a 
kapcsolat és partneri viszonyt alakítsanak ki. Átadja a szót a Kormánymegbízott Asszonynak. 
 
Dr Lengyel Györgyi kormánymegbízott: Tisztelettel köszönt minden jelenlévőt. Szeretné 
megköszöni a lehetőséget, hogy van alkalma a testület előtt néhány szóval bemutatkozni és 
bemutatni a jelenlegi Kormányhivatalt az átszervezést követően. Elmondja, hogy január 3.-
ától az elmúlt húsz évben nem látott méretű átszervezés kezdődött el, aminek 
eredményeképpen felálltak a Kormányhivatalok. A törzshivatal a volt Közigazgatási Hivatal, 
amelyet szeptember 1-jétől visszabontottak megyei szervezetté. A Kormányhivatalba 14 
szakigazgatási szerv integrálódott be. Az integráció elsősorban funkcionális, másodsorban 
gazdaságossági integrációt és humánpolitikai integrációt jelent. Elvonják a funkcionális 
munkatársakat a szakigazgatási szervektől, bekerülnek a központi hivatalba és itt van 
megtakarításra lehetőségük. Ha egy hivatalba kerülnek, akkor kevesebb létszámra lesz 
szükség. A törzshivatal irányítását ő végzi, Dr Szakali Erzsébet a főigazgató, őt helyettesíti 
egy igazgató, Dr Urbán Ildikó, aki Abony város aljegyzője volt. Új főosztályok állnak fel, a 
pénzügyi főosztály vezetője Dalocsáné Dr Terenyei Ágnes, a humánpolitikai főosztály 
vezetője Dr Kapitány Zsuzsanna. Jelenleg az informatikai főosztályt szervezik, így egészül ki 
a hivatal egy egységes egésszé. Vannak szakigazgatási szervek amelyek egy az egyben 
átkerültek, ilyen a Körzeti Földhivatal. Vannak szakigazgatási szervek, amelyek országos 
szervekhez csatlakoztak, ilyen a Igazságügyi Hivatal. Legtöbb problémájuk a regionális 
szervezetek visszavonásából áll. Semmilyen előnye nem volt a régiónak, ezért az elmúlt 
években jól összekuszálódtak a különböző viszonyok. A személyzeti politikában és 
infrastruktúrában kellett megegyezniük. Osztott igazgatás van, a működtetés a 
Kormányhivatal feladata és az irányítás is, a feladatokat a Minisztériumoktól kapják. A 
hivatal létszáma 830 fő. Vannak 4 fős hivatalok, a legnagyobb létszámú a Földhivatal 170 fős 
létszámmal. A legnagyobb problémájuk az építésügyi felügyelettel van, hiszen egy döntés 
értelmében önállóvá váltak és szakmai felkészültségük, irányításuk nem megfelelő. 
Mindenképpen szeretne javítani a személyzeti kérdéseken, a munkamorálon át a szakmai 
kvalitásokig. Próbál minőségi cserét eszközölni. Az integráció két lépcsőben zajlik az 
Oktatási Hivatal tekintetében. Beépül egy oktatási főosztály, akik főleg hatósági ellenőrzési 
munkát végeznek, de a debreceni székhelyű Oktatási Hivatal szeptember 1-ig még működik 
az érettségi akadálytalan lebonyolítása végett. Két lépcsős az átmenet a munkaügyi központok 
esetében is, hiszen olyan bonyolult EU-s projektek futnak, hogy az a döntés született, hogy 
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átkerülnek a Kormányhivatalhoz a hatósági képzési és egyéb egységek, de a kirendeltségek a 
megyéhez fognak tartozni, továbbra is Szabolcs-Szatmár-Bereg Megyei Kormányhivatal 
irányítja 2012. január 1-ig. A szervezeti kérdéseken túl kiemelné a szemléletváltást. Ha a ’90-
es évek körül átlépték az országhatárt, szorongással tették, ugyan így jártak, ha a hivatalokban 
ügyet kellett intézni. Nem szeretnek bejárni, nem megfelelő a hangnem, az ügyintéző kioktat 
és lekezel. Úgy gondolja, hogy az adófizetők pénzéből a kormánytisztviselőknek a lehető 
legsegítőkészebben kell kiszolgálni a polgárokat. Nem azt fogják sorolni, hogy mit nem lehet, 
akkor boldog az ügyintéző, ha a kilincsen van az ügyfél keze. Mosolygós, udvarias 
ügyintézés, ez egyfajta kulturális váltás. Nem tudástöbbletről van szó. Felkészültek a 
kollégák, ismerik a jogszabályokat és tudják is alkalmazni. Nem új ismeretanyagról van szó. 
Nem szeretné, hogy ha előfordulna az ügyfelekkel való packázás. Amit el lehet intézni két 
nap alatt, azt el kell intézni két nap alatt, nem kell megvárni az ügyintézéshez rendelkezésre 
álló időt. Ennek a szemléletváltásnak egy új állomása a Kormányablak megnyitása, amely egy 
integrált ügyfélszolgálati iroda. Egyelőre csak 29 ügykört lehet elintézni, melyet folyamatosan 
bővíteni fognak, 2013 végére elérheti akár a több százat is. Ügyfélbarát hivatalt jelent, reggel 
8-tól este 20 óráig van nyitva akár pénteken is. A kollégák fél nyolcra járnak dolgozni és nem 
az ügyfél vár rájuk mire munkaképes állapotba kerül. A 29 ügykörön kívül ezek a tisztviselők 
minden államigazgatási üggyel kötelesek teljeskörű tájékoztatást nyújtani. Elmondják, hogy 
milyen nyomtatványt kell magával vinnie az ügyfélnek, segítenek kitölteni, elmondják, hogy 
milyen igazolást kell csatolni. Ez is bizonyítja azt, hogy egyfajta szemléletváltásra készülnek, 
amelyben a polgár a fontos. Arra törekszenek az informatikai hálózat kiépítésével, hogy ne az 
ügyfeleknek kelljen a különböző hatóságokhoz rohangálniuk. A jövőben, amikor kiépül ennek 
az összeköttetése, az ügyiratot elég lesz egy helyen beadni, elég lesz egy helyen bejelenteni az 
adatváltozást is. Törekednek az egyablakos ügyintézésre is. A következő években egyre több 
hatáskört szeretne a Kormányhivatal átvállalni a jegyzőktől az önkormányzati igazgatási 
ügyeken kívül. Ezeket át kell tekinteni és azok az ügyek, amelyek országos sztenderd szerint 
intéződnek el, amelyekben nincs elég mozgástér a jövőben, a Kormányhivatal fogja ellátni, 
egyre több hatáskör fog átkerülni az önkormányzatoktól. Július 1-jétől a gyermekvédelmi 
intézmények engedélyezése, törvényességi ellenőrzése a nem önkormányzati alapítású 
oktatási intézmények esetében. Ha a munkára a lakosság vagy a gazdasági társaságok részéről 
bárminemű panasz érkezik, a Kormányhivatal következetesen lépni fog. Felajánlja az 
együttműködésüket a törvényességi ellenőrzés kapcsán. Ha bármi olyan probléma van, 
amelyben nem egyértelmű, többféle álláspont ütközik a testületben, vagy törvényességi 
szempont merült fel, akkor a döntés előtt szívesen ad véleményt a Kormányhivatal 
Törvényességi Osztályának vezetője. Megelőző jelleggel szeretnének konzultálni. 
Tulajdonképpen egy puritán, olcsó közigazgatást szerveznek, mely folytán rengeteg 
érdeksérelem van. Az elmúlt 20 évben nem ért el a takarékoskodás, átszervezés, olcsó állam 
szlogenje. Amíg az önkormányzatok már megvívták a harcot, addig a központi szerveknél van 
egy kis uraskodás. Van olyan hivatal, ahol 35 fő közül 8 fő adminisztrátor és gépkocsivezető 
is van, megengedhetetlen. Lesznek elbocsátások, vannak párhuzamos munkakörök ahol nincs 
ilyen jellegű munkatársra szükség. Ebben a helyzetben mindenképpen részt kell vállalni az 
államigazgatásban a bajok felszámolásában. Jobb lesz az együttműködés, hatékonyabbá válik 
a rendszer. Az Igazságügyi Hivatal az Ostor utcában havi 800 ezer forintos bérleti díjat 
fizetett az épületért, miközben a tisztiorvosi szolgálat üres. Ezt nem engedhetik meg. Ilyen 
érelme is van az átszervezésnek. Az értelmetlen kiadásokat és uraskodást fel kell számolni. 
Egy ügyintéző maga iktat, maga helyezi borítékba az iratot és maga címzi meg. A 
Kormányhivatal ügyfélszolgálatán segítőkész ügyintézők vannak. Köszöni az együttműködést 
és a lehetőséget hogy elmondhatta mindezt a jelenlévőknek. 
 



5 
 

Molnár Péter polgármester: Köszöni a tájékoztatását. A közös munkájuk, ha nem is 
zökkenőmentesen de kollegálisan fog lezajlani. Szeretné felajánlani, hogy a helyi sajtóban, ha 
úgy találják, rendszeresen információt tudnak szolgáltatni a Kormányablak működéséről. 
 
Rózsa György: Elmondja, hogy ennél az önkormányzatnál már régóta megvalósult ez az 
ügyintézési példa, a tavalyi évben szakmai díjban is részült a hivatal és az okmányiroda. 
 
Dr Lengyel Györgyi kormánymegbízott: Végigjárta a hivatalt, bemutatkozott a kollégáknak. 
Az okmányirodáról már hallott Szolnokon is mivel annyira rugalmas és ügyfélbarát az 
ügyintézés, hogy ide járnak Szolnokról is ügyet intézni. 
 
Dr Lengyel Györgyi kormánymegbízott eltávozott. 
 
Molnár Péter polgármester: Javaslatot tesz az ülés napirendi pontjaira, mely megegyezik a 
most kiosztott napirendi pontokkal.  
Kéri a képviselő-testületet, hogy a napirendi pontokkal kapcsolatban kérdéseiket, javaslataikat 
tegyék meg.  
 
Szórád Róbert: Az egyebekben lenne egy szóbeli előterjesztése. 
 
Molnár Péter polgármester: Szórád Róbert Képviselő szóbeli előterjesztésével együtt kéri a 
testület tagjait, hogy a napirendi pontokkal kapcsolatban szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a napirendi 
pontokat elfogadja, és az ülésre felveszi. 
 
1. Napirendi pont megtárgyalása: 

(A Városi Művelődési Ház és Könyvtár tevékenységéről szóló beszámoló 
megtárgyalása.) 
 
Molnár Péter polgármester: Köszönti Fehérné Szekeres Zsuzsannát, a Művelődési Ház és 
Könyvtár Igazgatóját, valamint Nemes Zsuzsannát a Könyvtár Vezetőjét. Tájékoztatja a 
képviselő-testület tagjait, hogy az Oktatási, Sport és Kulturális Bizottság elfogadásra 
javasolj az előterjesztést. 
Kéri a testület tagjait, hogy tegyék meg hozzászólásaikat. 
 
H o z z á s z ó l á s o k 
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: Elolvasta az előterjesztést és őszinte szívvel tud gratulálni. 
Hogyan tudják ezt a munkát még szívvel-lélekkel csinálni úgy, hogy sajnos nagyon 
kevesen jelennek meg ezeken a rendezvényeken. Általában mindig a kötelező arcok 
vannak jelen a rendezvényeken. Nagyon jelentősek a településen a kulturális értéket 
bemutató kulturális rendezvények. 
 
Fehérné Szekeres Zsuzsanna: Erre csak azt tudja mondani, hogy fanatikusok. 
 
Molnár Péter polgármester: Megköszöni mindkét jelenlévő vezetőnek a munkát amit 
végeznek a településen, mindamellett, hogy sajnos a dologi kiadások behatárolják a 
lehetőségeket. 
Mivel több hozzászólás nem hangzott, kéri, hogy szavazzanak. 
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A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
 
12/2011. (II.15.) számú h a t á r o z a t 
 
a Városi Művelődési Ház és Könyvtár tevékenységéről szóló beszámoló 
elfogadásáról. 

 
Újszász Város Képviselő-testülete megtárgyalta a Városi Művelődési Ház és 
Könyvtár tevékenységéről szóló beszámolót, melyet jóváhagyólag elfogad, és 
egyben megköszöni az intézmény igazgatójának és dolgozóinak az intézmény 
működéséhez nélkülözhetetlen, fáradhatatlan munkáját. 
 
Erről: 1./ Fehérné Szekeres Zsuzsanna Igazgató 
          2./ Képviselő-testület tagjai, 
          3./ Boros Péterné jegyző 
               é r t e s ü l.- 

 
 
2. Napirendi pont megtárgyalása: 

(A hulladékkezelési díjtámogatásról szóló előterjesztés megtárgyalása.) 
 
Molnár Péter polgármester: Elmondja, hogy decemberben tárgyalt a képviselő-testület a 
hulladékszállításról, amikor is arról döntött, hogy a szemétszállítási díj vonatkozásában 
egy új rendszerre tér át, amely rendszer minden településen működik. Az elfogadott 
rendeletben került szabályozásra szűk körben a szemétszállítási díj mérséklése. A 
beérkezett nagyszámú levél és az a javaslat, amelyet három képviselő társunk adott be, 
nagy vitát gerjesztett. Természetesen megértve ennek a rendszernek az összes 
igazságtalanságát az egyértelmű, hogy szociális támogatásnál nem lehet mindenki 
számára igazságot tenni. Az előterjesztés szerint kibővült a támogatottak köre az 
életvitelre, a szociális helyzetre és az önkormányzat pénzügyi forrására tekintettel. Ez az 
egyik része az előterjesztésnek. Ezzel az idős, nyugdíjas lakóknak kedveznek. A 70 éven 
felüli nyugdíjasok érintettek, akiknek az anyagi helyzetét is figyelembe veszi a rendelet, 
másrészt pedig azok a személyek, akik lakásfenntartási támogatásban részesülnek, hiszen 
ők szigorú szabályok mentén kaptak ilyen támogatást. A lakásfenntartási támogatás 230 
családot érint, akik nem pénzben, hanem természetben kapnák meg ezt a támogatást, azaz 
a szolgáltató felé kerülne megfizetésre a támogatás összege. A képviselő-testület 
decemberben sem volt egyszerű helyzetben, amikor a döntést meghozta. Hozzávetőleg 
tudják azt, hogy az itt élőknek milyen az életszínvonala, mennyi kommunális hulladékot 
termelnek. A hulladékgazdálkodási törvény azonban olyan mértékben szabályozza a 
rendszert, hogy még azt is meghatározza, hogy mennyinek kell lenni a szolgáltató 
nyereségének. Nem esik szó semmilyen díjkedvezményről. A törvény havi díjszámítást 
határoz meg. Ezt próbálják orvosolni ebben a rendelet-módosításban. Több számítást és 
hatásvizsgálatot készítettek, mely alapján a „D” verzió elfogadható és vállalható a város 
számára. Várhatóan 500 család fog havi 1.000.-Ft díjtámogatásban részesülni. Ennél 
többet nem tudnak felvállalni, éves szinten 6 millió forint kiadást jelent az 
önkormányzatnak. Gondolkodtak azon is, hogy sok-e vagy kevés a díj összege. Reális 
díjról beszélhetnek, a környező településeken kialakult díjtételek is így alakulnak, még a 
80 literes edény esetében is. A támogatás azért került a szociális rendeletbe, mert a 
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hulladékdíjat a képviselő-testület a szolgáltató által adott díj szerint határozza meg, ebbe 
beleszólása nincs. A támogatás nagyság és a köre is hasonló, mint Szolnok városáé.  
Kéri az Ügyrendi és Közbeszerzési Bizottság, a Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottság, valamint a Szociális, Egészségügyi és Foglalkoztatási Bizottság elnökeit, hogy 
tájékoztassák a testületet a bizottságok javaslatairól. 
 
Rózsa György: Az ügyrendi bizottság egyhangúlag elfogadásra javasolja a „D” 
változatot. 
 
Bálint Ferenc: A pénzügyi bizottság áttekintette mind a négy variációt. Sajnálja, hogy az 
előterjesztők nem vettek részt az ülésen, így az ő véleményüket nem tudta a bizottság az 
ülésen ütköztetni. A bizottság elfogadásra javasolja a „D” változatot. 
 
Dr Szóró Magdolna: A szociális bizottság szintén a „D” változatot támogatta. 
 
Molnár Péter polgármester: Kéri a testület tagjait, hogy tegyék meg hozzászólásaikat. 
 
H o z z á s z ó l á s o k 
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: Elöljáróban hozzáteszi, hogy nem vett részt a bizottsági 
ülésen, amin tárgyalták ezt az előterjesztést, mivel az ülés pénteken reggel 8 órakor volt 
és csütörtökön este vitték az előterjesztést, amiből kiderült, hogy a bizottság tárgyalja az 
anyagot. A felkészülésre nem volt módja és lehetősége. Előre jelezte, hogy nem tud részt 
venni az ülésen. A Polgármester Úr azt mondta, hogy végigjárta a környező településeket 
és csak ezek a lehetőségek vannak. Közel kétszáz ember kereste meg, a véleményükre is 
alapozott. Abony város hulladékkezelésével kapcsolatos nyomozati anyagát szeretné az 
itt ülőkkel ismertetni. Abonyban az Abacom cég szállítja el és gazdálkodik a hulladékkal. 
Ez egy magán helyi cég és ugyanoda, Kétpóra szállítják a hulladékot. Nem szociális 
alapon, hanem szolgáltatói alapon van kedvezmény. Aki igénybeveszi havi egy-két vagy 
több alkalommal a szemétszállítást, az annyit fizet a szolgáltatóval megkötött szerződés 
alapján. Ez nem zárja ki azt, hogy a 70 éven felülieket nem kell támogatni, hiszen ők 
nagyon kevés hulladékot termelnek és visszafogott fogyasztású lakosok. Vannak olyanok 
is, akik bejárnak dolgozni, és szinte nem is tartózkodnak Újszászon és vállalják még azt 
is, hogy elviszik a szolnoki hulladékgyűjtőbe a szemetet. Abonyban tisztán szolgáltatási 
alapon működik a díjfizetés. Aki egyszer ürít annak egy 1-es számot tesznek az edényére, 
aki kétszer ürít annak 2-est. Aki kétszer szállíttat az a hónap első és harmadik hetében 
teszi ki a kukáját. Ha valakinek egyszeri alkalommal több szemete keletkezik, akkor az a 
szolgáltatónál megvásárolt zsákban teszi ki a szemetet. Ezzel megfizette a 
szemétszállítást. Azt sem érti, hogy ha a lakosság veszi azt a fáradtságot, hogy a szelektív 
hulladékgyűjtőbe teszi a hulladékot, akkor az önkormányzat miért nem tudja a 
szelektíven gyűjtött hulladékot a hasznára fordítani úgy, hogy az egész éves 
hulladékdíjból leírják amit a Remondis-sal megtárgyaltak. Kérdezi, hogy hány tonna volt 
a zöld üveg és palack, mivel 6.500,-Ft egy gyűjtőharang ürítése és a 
hulladékgazdálkodási törvény kimondja, hogy a szelektív hulladékgyűjtés után nem kell 
fizetni, ezért a szolgáltató nem kérhet pénzt. Ha a szolgáltatóval az Önkormányzat nem 
tud megegyezni a lakosság javára úgy azt is fel kell vetni a tárgyalás során, hogy 
szolgáltatót váltunk.  
 
Molnár Péter polgármester: A képviselő asszony felvetésére elmondja, hogy 2000-ben 
Újszász Város Önkormányzata aláírta a Szolnok Térségi Hulladékgazdálkodási 
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rendszerhez való csatlakozásról szóló megállapodást. Ettől az időponttól egy pályázat 
keretében megépült hulladéklerakóba kell Újszásznak szállítani a szemetet. Lenne 
lehetőség Jásztelekre 60 km-re szállítani, de az önkormányzatot köti a 15 évre aláírt 
szerződés, amelyben azt vállalták, hogy a Remondis fogja begyűjteni és Kétpóra 
szállítani a hulladékot. A Remondis a Kétpói konzorcium egyik tulajdonosa Szolnok 
városával együtt. A Szolnoki Remondis-nak 51 %-ban tulajdonosa Szolnok város. 
Amikor szemétdíjat állapítanak meg döntő a Kft-nek a súlya. Nagyon sokat harcoltak 
azért a szemétdíjért, ami most a testület előtt van. 2000-ben az önkormányzat beadott egy 
pályázatot szemétgyűjtő edényekre és egy autóra. Autó nem az önkormányzaté, szerződés 
szerint a szolgáltató használja, és valószínűsíti, hogy a szolgáltató ezt az autót adta bérbe.  
Be van az önkormányzat szorítva. Abony annak idején nem így döntött, hanem úgy, hogy 
saját céget alapít. Zagyvarékas lízingre vett egy szemétszállító autót és maga gyűjti be a 
szemetet. Mindamellett a lakosok 17.000,-Ft-ot fizetnek, és az önkormányzat 4 embert 
foglalkoztat a szemét begyűjtésére, aminek a bérköltsége sem kevés éves szinten. 
Elmondja, hogy szelektív hulladékbegyűjtésre is van külön szerződése az 
önkormányzatnak. A 6.500,-Ft az edények ürítésének és tisztántartásának a költsége, 
magáért a hulladékért nem kell fizetni. Jelen pillanatban a jelen körülmények között ez a 
támogatási rendszer a lehető legjobb. Ha az önkormányzat több milliárd forint iparűzési 
adóbevétellel rendelkezne, akkor azt is mondhatnák, hogy nem kell fizetni. Az 
önkormányzat 10 éven keresztül támogatta a hulladékszállítási díjat, de már nem bírja 
hozzátenni éves szinten a 40-50 millió Ft-ot. Az önkormányzat ehhez eddig sem, és 
sajnos a jövőben sem kap állami támogatást. Nem véletlenül hozták ide ezt az 
előterjesztést, nem azért mert nem itt élnek és nem sajnálják az itt élő embereket, hanem 
mert így próbálnak segíteni a rászorulókon. 
 
Dr Szóró Magdolna: Elmondja, hogy az ÁNTSZ nem engedélyezi a két hetenkénti 
szállítást. Véleménye szerint nem tudja a lakosság, hogy eddig ennek a díjnak a 
kétharmadát az önkormányzat fizette. Javasolta a csatornadíj fizetésének a leteltekor, 
hogy emeljék a szemétszállítási díjat, hogy ne ilyen mértékű emeléssel szembesüljön a 
lakosság. A szelektív hulladékgyűjtéssel kapcsolatban elmondja, hogy mivel 
hulladékdíjat az összsúly alapján számolták ki a szelektíven gyűjtött hulladék súlya 
csökkentette volna az össztömeget, ezzel az árat is. A szociális támogatás kapcsán 
többféle verzió merült fel, a támogatás fedezeteként a méltányossági közgyógyellátásra 
szánt összeg került volna meghatározásra és volt, aki ennek a támogatásnak a 
megszüntetését kérte. Úgy gondolja, hogy aki erre a támogatásra rászorul az 6.000,-Ft 
kap havonta és fizeti a szemétdíjat. Szóba került a képviselői tiszteletdíj felajánlása. Úgy 
gondolja, hogy aki a tiszteletdíját fel akarja ajánlani, biztos van rá mód. Jónak tartaná, ha 
lehetnének pártfogoltak, akiket a képviselő segíthet a tiszteletdíjával.  Elmondja, hogy a 
városban 800-an fizetnek garázsadót és közben 1.270  autó van, nem lát 470 autót az 
utcán. Ellenőrizni kell, hogy rendesen fizetik-e az adót illetve hogy a garázs építésénél 
engedély ki volt-e adva. Ezzel meg lehetne teremteni annak a támogatásnak az összegét 
ami a D verzió szerinti kiadás. Valahol a határt meg kell húzni, mert ha nincs pénz, nincs 
mit szétosztani.  
 
Boros Péterné jegyző:  A D változat szerint 256 lakásfenntartási támogatottnak és 571 
időskorú személynek összesen 827 családnak adna kedvezményt. Ez a mostani 
költségvetési helyzethez képest nem kis dolog.  Elmondja, hogy szelektív gyűjtésnek a 
díja annyira kis összeg hogy az önkormányzatnak valójában csak költsége merül fel az 
elszállítás tekintetében. Az lenne jó, ha hulladékudvar lenne, ezzel csökkenne a 
mennyiség és kevesebb lenne a díj is. Jelenleg a hulladék összsúlya került szétosztásra 
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lakásonként egyenlő mértékben, a lakásonként keletkezett hulladék mennyiséget nem 
tudják figyelembe venni, de ezzel a szociális támogatással kezelhetőbbé válik a probléma. 
Az előterjesztés azért került későn a képviselőkhöz, mert öt változatban kellett 
számításokat végezni, továbbá a bizottságok is szakmai műhelyként további javaslatokat 
tehettek.  
 
Szórád Róbert: Elmondja, hogy az alakuló testületi ülésen személyesen tett olyan 
javaslatot, hogy a képviselők tiszteletdíj nélkül végezzék tevékenységüket. A testület 
leszavazta a javaslatot. A nettó 14.000,-Ft nem hiszi, hogy bárkinek megrengetné a 
büdzséjét amiből lehetne nemes célokra felajánlani, és olcsó népszerűséget keresni. 
Nincsenek arra rászorulva, hogy azért ajánljanak fel személyeknek célzottan összeget a 
tiszteletdíjukból, hogy azok szeressék őket, nem akar népszerűséget szerezni magának. 
Ne az legyen a megoldás, hogy egyesével ajánlják fel a tiszteletdíjukat. Véleménye 
szerint ezzel meg is aláznák őket. Változatlanul javasolja, hogy tiszteletdíj nélkül 
dolgozzon a képviselő. Az előterjesztés 3.§. /2/ bekezdésében az ingatlan tulajdonosa 
illetve haszonélvezője szerepel mi van azokkal, akik nem a saját tulajdonukban laknak, 
mert özvegyek és a tulajdonaikat rá íratták a gyerekeikre? Az a), b) és c) pont esetében 
ezek együttes feltételek, vagy önálló pontként is érvényesek. Kéri az /5/ bekezdésben a 
dátumokat pontosítsák.  
 
Boros Péterné jegyző: Kéri, hogy a haszonélvező szót használó szóra cseréljék. A 
rendelettervezetben szerepel, hogy a támogatás egyidejűleg egy jogcímen vehető igénybe, 
tehát ha valamelyik feltételnek megfelel akkor igénybe veheti. A rendelet március 1-től 
élne, aki június 31-ig beadja a kérelmét annak a támogatás folyamatossága a következő 
évre vonatkoztatva biztosítva van.  
 
Bálint Ferenc: Elmondja, hogy a bizottsági ülésen is volt szó a tiszteletdíjról. Egyrészt 
döntött már a testület erről és általában azok szokták kezdeményezni, akik a munkának a 
kevesebbik részét szokták vállalni. Néhányan éveken keresztül nem vettünk fel 
tiszteletdíjat. Nagyon nehéz elfogadni azoktól akiknek a tiszteletdíjával éveken keresztül 
nem találkozott még. Olyan mintha kampány lenne, pedig már vége a választásnak. Aki 
akar felajánlást tenni, az tegye meg.  
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: Elmondja hogy az ÁNTSZ szigorúan ellenőrzi az 
Abacomot is. A polgármester úr hivatkozott a 2000-ben megkötött szerződésre, amivel a 
jóhiszemű lakosság feje fölött döntöttek akkor is és most is. Hogyan lehet ebből a 
szerződésből kilépni ő polgármester úr mellett fog állni a szolgáltató céggel szemben és 
tárgyalni kell velük. Sokan kérdezték tőle hogy szerződés lesz-e a szolgáltató és a 
lakosság között. A vállalkozók már régóta fizetik ezt a díjat, alá is írták a szerződést.  
 
Boros Péterné jegyző: Elmondja, hogy hozzávetőleg 500 kérelem érkezett a hivatalba, így 
a problémákkal teljesen tisztába vannak. A testület meghozta döntését decemberben, 
mely alapján a szolgáltató és a lakosság közvetlen kapcsolatban van egymással. Egy 
kétoldalú szerződés jön létre ezzel a döntéssel a lakosság és a szolgáltató között.  
 
Molnár Péter polgármester: Az olcsó népszerűséggel kapcsolatban az a véleménye hogy 
ha egy képviselő a városért dolgozik, és ha jelképes összeget is kap tiszteletdíjként, tegye 
mindenki ezzel a pénzzel azt amit gondol. A testület még nem tárgyalta a költségvetést, 
melyben sajnos a civil szervezetek nem jutnak támogatáshoz. Ha a képviselő bármely 
civil szervezetnek ajánl fel pénzt az biztos hogy jó helyre kerül. Ezt az anyagot nagyon jó 
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szívvel tudja képviselni. Egy dologban lehet reménykedni hogy a hulladékgazdálkodási 
törvényt módosítják. A Kétpói hulladéklerakóval kapcsolatos szerződés nemcsak arról 
szól hogy 13 évig oda kell szállítani a szemetet, hanem hogy 1250 tonnát be kell 
szállítani, ha nem azt is be kell szállítani. 2002 követően már jogászokkal 
megvizsgáltatták a szerződés felbontásának a lehetőségét, melyre sajnos nincs mód. 
Ettől függetlenül az önkormányzat minden forintért megharcol a szolgáltatóval. Ezzel 
lezárja a vitát.  
Kéri a képviselő-testület tagjait, hogy a szociális rendelet módosításának „D” verziójáról 
szavazzanak.  
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül megalkotja  
 

Újszász Város Önkormányzat  
1/2011. (II.16.) rendeletét  
 
a pénzbeli és természetbeni szociális 
ellátásokról szóló 3/2009. (II.18.) 
önkormányzati rendelet módosításáról. 
 
A rendelet teljes szövegét a jegyzőkönyv 
…….sz. melléklete tartalmazza. 

 
 
Molnár Péter polgármester: Kéri a képviselő-testület tagjait, hogy a települési szilárd 
hulladékkal összefüggő feladatok végrehajtásáról szóló rendelet módosításával 
kapcsolatban szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 5 igen szavazattal, 2 tartózkodással és ellenszavazat nélkül 
megalkotja 
 

Újszász Város Önkormányzat 
2/2011. (II.16.) rendeletét 
 
a települési szilárd hulladékkal összefüggő 
feladatok végrehajtásáról szóló 19/2010. 
(XII.22.) önkormányzati rendelet 
módosításáról. 
 
A rendelet teljes szövegét a jegyzőkönyv  
……..sz. melléklete tartalmazza. 

 
 

3. Napirendi pont megtárgyalása: 
(Újszász Város Önkormányzat költségvetési és zárszámadási rendeletei tartalmának 
meghatározásáról szóló előterjesztés megtárgyalása.) 
 
Molnár Péter polgármester: Az előterjesztést megtárgyalta az Ügyrendi és Közbeszerzési 
Bizottság, valamint a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság. Kéri a bizottságok 
elnökeit, hogy tájékoztassák a testületet a bizottságok javaslatáról. 
 



11 
 

Rózsa György: Az ügyrendi bizottság elfogadásra javasolja az előterjesztést. 
 
Bálint Ferenc: A pénzügyi bizottság megtárgyalta az előterjesztést és megállapította, 
hogy az Áht-nak és az összes jogszabályi változásnak megfelel és elfogadásra javasolja a 
képviselő-testület felé. 
 
Molnár Péter polgármester: Kéri a testület tagjait, hogy tegyék meg hozzászólásaikat. 
Mivel hozzászólás nem hangzott el, kéri, hogy szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül megalkotja 
 

Újszász Város Önkormányzatának 
3/2011. (II.16.) rendeletét 
 
Újszász Város Önkormányzat  
költségvetési és zárszámadási rendeleteinek 
tartalmi követelményéről. 
 
A rendelet teljes szövegét a jegyzőkönyv 
……….sz. melléklete tartalmazza. 

 
 
4. Napirendi pont megtárgyalása: 

(Újszász Város Önkormányzat 2011. évi költségvetésének és kötelező előirányzatainak 
megállapításáról szóló előterjesztés megtárgyalása.) 
 
Molnár Péter polgármester: Elmondja, hogy az előterjesztés a költségvetési koncepció 
szerint készült el. Köszönti Vári Imre könyvvizsgálót. Az előterjesztést valamennyi 
bizottság megtárgyalta, kéri a bizottságok elnökeit, hogy tájékoztassák a testületet a 
bizottságok javaslatáról. Az Oktatási, Sport és Kulturális Bizottság elfogadásra javasolja 
a költségvetést a képviselők felé. 
 
Rózsa György: Az Ügyrendi és Közbeszerzési Bizottság elfogadásra javasolja az 
előterjesztést. 
 
Bálint Ferenc: A Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság megtárgyalta a 2011. évi 
költségvetést és megállapítása szerint mind a bevételi mind a kiadási oldalt megfelelőnek 
találja és eleget tesz a költségvetési koncepcióban foglaltaknak. A takarékos gazdálkodás 
és létszámgazdálkodás tükröződik a költségvetésben és biztosítja a meglévő és 
folyamatban lévő fejlesztések pénzügyi finanszírozását. Kitűnt az anyagból illetve 
prognosztizálja az ez évi hiányt és megjelöli az ellensúlyozás módozatait. A bizottság 
kiemelten foglalkozott a közfoglalkoztatással, annak finanszírozásával, az eseti pénzbeli 
ellátások csökkenésével, ugyanakkor megállapítható, hogy a költségvetés nem számol 
túlzottan plusz támogatással de lehetőségként megtartja. Az önálló intézmények 
gazdálkodása is megjelenik a költségvetésben, melyet a bizottság jónak ítél. 
Összességében elfogadásra javasolja a költségvetést a képviselőknek. 
 
Dr Szóró Magdolna: A szociális bizottság fájó szívvel elfogadásra javasolja a 
költségvetést, ugyanis az első lakáshoz jutók támogatása az idei évben felfüggesztésre 
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kerül. A civil szervezetek támogatására sincs ebben az évben fedezet. Sajnos ezek a 
lehetőségek az idei évben.  
 
Boros Péterné jegyző: Tájékoztatja a testületet, hogy az előterjesztésben javításra kerülne 
a 22. oldalon a 11.§ (2) bekezdésében a következő mondat: „Az éven belüli, 40.000,0 eFt 
maximális összegű rulírozó hitel igénybevételéről szóló szerződés – Magyar 
Takarékszövetkezeti Bank Zrt-vel történő – megkötésére a Képviselő-testület 
felhatalmazza a Polgármestert.” Kéri, hogy a testület így tárgyalja az előterjesztést. 
 
Molnár Péter polgármester: Kéri a testület tagjait, hogy tegyék meg hozzászólásaikat.  
 
H o z z á s z ó l á s  
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: Mivel nem tudott a bizottsági tárgyaláson részt venni, ezért 
szeretné megkérdezni, hogy milyen fórumokon történt egyeztetés? A 8. oldalon 
szerepelnek a személyi jellegű kiadások. A költségtérítés 3.068eFt. Kérdezi, hogy mi a 
különbség a költségtérítés és a költségátalány között? Az alakuló ülésen szó volt a  
polgármester és az alpolgármester költségátalányáról. Megpróbált utánajárni és azt az 
információt kapta, hogy a költségtérítés és a költségátalány között óriási különbség van. 
A költségtérítés esetén meg kellett volna határozni, hogy pontosan milyen költségről van 
szó. Ha mégiscsak költségátalányról van szó, akkor kéri, hogy azt emeljék be.  
 
Boros Péterné jegyző: Elmondja, hogy költségátalányról van szó. Kéri a testületet, hogy a 
költségtérítés helyett költségátalányként kerüljön megtárgyalásra az előterjesztés.  
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: Szeretné, ha a jegyzőkönyvben is megjelenne, hogy a 
polgármester esetében 156.530.-Ft/hó, az alpolgármester esetében 99.140.-Ft/hó a 
költségátalány. Tiszteletükre méltó és külön örül annak, hogy a sorok között rejtették el 
az átalányról való lemondásukat és nem emelték ki olcsó népszerűség miatt.  
 
Kaló Istvánné: Elmondja, hogy valamennyi intézménnyel külön egyeztettek ugyanúgy 
mint a szakszervezetekkel és a közalkalmazotti tanáccsal is. 
 
Szórád Róbert: Kérdezi, hogy az idei évben miért nem terveznek tartalékot? Tavaly 25 
millió általános tartalék volt betervezve, hogyan lett felhasználva? 
 
Kaló Istvánné: Elmondja, hogy a tavalyi évben visszakorrigálásra került a tartalék, a 
hiány fedezete volt. Látszódott a költségvetésben 180 millió hiány volt, ezt különböző 
támogatásokkal megpróbálják csökkenteni és mivel annyi támogatást nem kaptak mint 
amennyit terveztek ezért a tartalék összegével csökkentették a hiányt. A költségvetésben 
a kiadási oldalt nem lehetett tovább csökkenteni. 16 fő létszámcsökkentés és 
hozzávetőleg 10% dologi csökkentésen túl nem látszódott más lehetőség, mert bizonyos 
lépéseknek az éves hatása következő évben jelentkezik. Be lehetett volna tartalékot 
tervezni, mert akkor több lett volna a hiány. Nincs tartaléka a költségvetésnek, ezeken a 
kereteken belül lehetett volna csak mozogni.  
 
Szórád Róbert: Írásban szeretné benyújtani a módosító javaslatokat. Néhány mondatban 
elmondja, hogy költségtakarékossági intézkedéseket foganatosítson az önkormányzat. 
Javasolja, hogy a gimnáziumot integrálják a Nevelési Központba, ezzel csökkentve a 
vezetői, gazdálkodó egységek számát. Ne legyen külön függetlenített vezetője, hanem a 
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tagintézmények vezetői közül legyen valaki a Nevelési Központ igazgatója. A 
Zagyvaparti Idősek Otthonát adják át a megyének, egyre több önkormányzat él ezzel a 
lehetőséggel. A megye talán könnyebben ellátja a feladatot. Javasolja, hogy szüntessék 
meg a főállású alpolgármesteri tisztséget. Volt szó az alakuló ülésen arról, hogy az 
alpolgármesteri tisztséget csak akkor tartják fenn, ha a költségvetés megengedi. A 
számokat látva ez az időpont elérkezett. Kéri, hogy ismételten vegyék napirendre a 
képviselői tiszteletdíjakat és kezdeményezi, hogy a vezetők tiszteletdíj nélkül lássák el 
tevékenységüket. 
 
Bálint Ferenc: Véleménye szerint a javaslatokat a pénzügyi bizottságnak és a többi 
bizottságnak is tárgyalnia kellett volna, erről most érdemben nem tud dönteni a testület. 
 
Dr Szóró Magdolna: Elmondja, hogy a gimnázium integrációja felmerült már a nevelési 
központ alapításakor is, de mivel a gimnázium nem kötelező feladata az 
önkormányzatnak az alapfokú oktatás viszont igen, ezért maradt különálló intézményként 
a gimnázium. A szociális otthon átadását nem tartja szerencsésnek, mert az idősek 
ellátását még kistérségen belül is meg lehet oldani. A javaslatokat meg kell tárgyalnia a 
bizottságoknak, mert esetleg több lehetőség is felmerülhet és el kell dönteni hogy melyik 
az előnyösebb Újszásznak. 
 
Szórád Róbert: Nem szeretne döntést ebben, hanem azt kéri, hogy vizsgálják meg a 
javaslatokat. 
 
Boros Péterné jegyző: Később napirendesített formában kerülne sorra. Elmondja, hogy a 
parlament előtt napirenden van a közoktatás átszervezése. Lehet, hogy e nélkül is jelentős 
változásokkal kell szembesülni a közoktatás területén. 
 
Szórád Róbert: Nem kötelező feladat a gimnázium. Ezt tudja, de ugyanúgy a bölcsőde 
sem kötelező és mégis a Nevelési Központ része. 
 
Kaló Istvánné: A kastély otthon is megyei fenntartású intézmény és a településen van, de 
mégis idegen a település életében. A megyei önkormányzatnak nem lesz kötelessége 
ilyen formában tovább üzemeltetni az intézményt, más ellátottakat is elhelyezhet illetve 
meg is szüntetheti. Amíg tudják finanszírozni, addig fenntartják a szociális otthont. 
Jelenleg az intézmény működtetéséhez 7 millió forint hiányzik, de ha az energia 
racionalizálás területén tudnak előrelépni, akkor ez is megoldódik. Az önkormányzatnak 
kell gondolkodnia más megoldásban, például az üresen álló szociális otthon 
megvásárlásában és a jelenlegi kastély épület más célú felhasználásában. A 
reprezentációs célú kiadásokat annyira lecsökkentették, hogy még a szakmai célú 
anyagok beszerzését is felfüggesztették.  
 
Molnár Péter polgármester: Mivel több hozzászólás nem hangzott el, kéri, hogy 
szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 5 igen szavazattal, 2 ellenszavazattal és tartózkodás nélkül 
megalkotja 
 
 

Újszász Város Önkormányzat 
4/2011. (II.16.) rendeletét 
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Újszász Város Önkormányzat 2011. évi 
költségvetésének megállapításáról. 
 
A rendelet teljes szövegét a jegyzőkönyv 
…….sz. melléklete tartalmazza. 

 
 
5. Napirendi pont megtárgyalása: 

(Újszász Város Önkormányzat 2011. évi Közbeszerzési Tervéről szóló előterjesztés 
megtárgyalása.) 
 
Molnár Péter polgármester: Az előterjesztést megtárgyalta az Ügyrendi és Közbeszerzési 
Bizottság. Kéri a bizottság elnökét, hogy tájékoztassa a testületet a bizottság javaslatáról. 
 
Rózsa György: Az Ügyrendi és Közbeszerzési Bizottság elfogadásra javasolja az 
előterjesztést. 
 
Molnár Péter polgármester: Kéri a testület tagjait, hogy tegyék meg hozzászólásaikat. 
 
H o z z á s z ó l á s o k 
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: A költségvetés előterjesztésében olvasta, hogy egyre 
kevesebb a gyerek, összevonják az osztályokat és játszóteret építenek. A Kossuth úton is 
van játszótér és az Erzsébet körúton is, valamint az óvodák és iskolák területén is van. 
Nem érti, hogy a Bakó útra tényleg játszóteret akartak, vagy ez a pályázat akadt a 
kezükbe. 
 
Molnár Péter polgármester: A testület korábban határozott a pályázat benyújtásáról 
amelyet meg is nyertek.  Most a közbeszerzési eljárásáról van szó, melyet a tervben 
rögzíteni kell. 
Mivel több hozzászólás nem hangzott el, kéri a testület tagjait, hogy szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
 
13/2011. (II.15.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 

 
Újszász Város Önkormányzat 2011. évi Közbeszerzési Tervének elfogadásáról. 

 
Újszász Város Önkormányzat Képviselő-testülete döntése értelmében elfogadja 
e határozat mellékletét képező Újszász Város Önkormányzat 2011. évi 
Közbeszerzési Tervét. 
 
Erről: 1./ Közbeszerzési Döntőbizottság, 
          2./ Képviselő-testület tagjai, 
          3./ Boros Péterné jegyző 
               é r t e s ü l.- 

6. Napirendi pont megtárgyalása: 
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(Újszász Város Önkormányzat által fenntartott intézmények igazgatói álláshelyeinek 
betöltésére vonatkozó pályázatok kiírásáról szóló előterjesztés megtárgyalása.) 
 
Molnár Péter polgármester: Az előterjesztést megtárgyalta az Ügyrendi és Közbeszerzési 
Bizottság, valamint az Oktatási, Sport és Kulturális Bizottság. Kéri a bizottságok 
elnökeit, hogy tájékoztassák a testületet a bizottságok javaslatairól. 
 
Rózsa György: Az Ügyrendi és Közbeszerzési Bizottság elfogadásra javasolja az 
előterjesztést. 
 
Dr Szóró Magdolna: Az oktatási bizottság szintén elfogadásra javasolja az előterjesztést. 
 
Molnár Péter polgármester: Kéri a testület tagjait, hogy tegyék meg hozzászólásaikat. 
 
H o z z á s z ó l á s o k 
 
Szórád Róbert: Kapcsolódva a költségvetés tárgyalásánál tett javaslatához nem támogatja 
az Újszászi Nevelési Központ vezetői álláshelyére pályázat kiírását, mert a javaslat 
szerint nem kellene függetlenített vezető, hanem a négy intézmény közül választanának 
igazgatót. 
 
Boros Péterné jegyző: Elmondja, hogy ez egy elképzelés ami ha megvalósul lehet hozzá 
alkalmazkodni, de most kötelezettségük van a pályázat kiírására. 
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: Miért kötelező? Ki kell írni mert a határidő lejár? 
 
Boros Péterné jegyző: Mivel az önkormányzatnak jelenleg nincs döntése Szórád Róbert 
képviselő úr javaslatával kapcsolatban, ezért mivel a kinevezés lejár, így új vezető 
kiválasztása szükséges. 
 
Dr Szóró Magdolna: Kérdezi, hogy ha megtörténik az új vezető kiválasztása és mégis 
másként dönt a testület, akkor annak milyen következményei lehetnek? 
 
Boros Péterné jegyző: Elmondja, hogy ha időközben úgy dönt az önkormányzat, hogy 
átszervezi a nevelési központot, akkor a határozott idejű jogviszony felmondása kapcsán 
vannak munkaügyi kötelezettségek, amelynek eleget kell tenni. 
 
Molnár Péter polgármester: Kéri a képviselő-testület tagjait, hogy az előterjesztéssel 
kapcsolatban szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
 

 
 
 
 
 
 

14/2011. (II.15.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 
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a Gimnázium, Műszaki Szakközépiskola és Kollégiuma igazgatói állására pályázat 
kiírásáról. 

 
Újszász Város Képviselő-testülete megtárgyalta az előterjesztést és döntése 
értelmében pályázatot ír ki a Gimnázium, Műszaki Szakközépiskola és Kollégiuma 
igazgatói állására a határozat mellékletét képező pályázati kiírás szerint. 
 
Határidő: 2011. április 15. 
Felelős: Boros Péterné jegyző 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai, 
          2./ Boros Péterné jegyző 
               é r t e s ü l.- 

 
 

A képviselő-testület 5 igen szavazattal, 2 ellenszavazattal és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 

 
15/2011. (II.15.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 
 
az Újszászi Általános Iskola, Óvoda, Bölcsőde, Pedagógiai Szakszolgálat Nevelési 
Központ igazgatói állására pályázat kiírásáról. 

 
Újszász Város Képviselő-testülete megtárgyalta az előterjesztést és döntése 
értelmében pályázatot ír ki az Újszászi Általános Iskola, Óvoda, Bölcsőde, 
Pedagógiai Szakszolgálat Nevelési Központ igazgatói állására a határozat 
mellékletét képező pályázati kiírás szerint. 
 
Határidő: 2011. április 15. 
Felelős: Boros Péterné jegyző 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai, 
          2./ Boros Péterné jegyző 
               é r t e s ü l.- 

 
 
7. Napirendi pont megtárgyalása: 

(Vezetői kinevezés meghosszabbításáról szóló előterjesztés megtárgyalása.) 
 
Molnár Péter polgármester: Az előterjesztést megtárgyalta az Ügyrendi és Közbeszerzési 
Bizottság. Kéri a bizottság elnökét, hogy tájékoztassa a testületet a bizottság javaslatáról. 
 
Rózsa György: Az Ügyrendi és Közbeszerzési Bizottság támogatja az Igazgató Asszony 
kérését és javasolja a vezetői kinevezésének meghosszabbítását. 

 
Molnár Péter polgármester: Kéri a testület tagjait, hogy tegyék meg hozzászólásaikat. 
Mivel hozzászólás nem hangzott el, kéri, hogy szavazzanak. 
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A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
 
16/2011. (II. 15.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 
 
Fehérné Szekeres Zsuzsanna vezetői kinevezésének meghosszabbításáról. 

 
Újszász Város Képviselő-testület döntése értelmében meghosszabbítja Fehérné 
Szekeres Zsuzsanna a Városi Művelődési Ház és Könyvtár vezetői megbízását 
2012. május 31. napjáig. 
 
Erről: 1./ Fehérné Szekeres Zsuzsanna Igazgató 

                    2./ Képviselő-testület tagjai, 
                    3./ Boros Péterné jegyző 
                         é r t e s ü l.- 
 

 
8. Napirendi pont megtárgyalása: 

(A TIOP-1.2.3 program keretében könyvtári szolgáltatások infrastruktúra fejlesztését 
célzó pályázat építési beruházásához önerő biztosításáról szóló előterjesztés 
megtárgyalása.) 
 
Molnár Péter polgármester: Az előterjesztést megtárgyalta az Ügyrendi és Közbeszerzési 
Bizottság, valamint a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság. Kéri a bizottságok 
elnökeit, hogy tájékoztassák a testületet a bizottságok javaslatairól. 
 
Rózsa György: Az Ügyrendi és Közbeszerzési Bizottság elfogadásra javasolja az 
előterjesztést. 
 
Bálint Ferenc: A pénzügyi bizottság támogatta az előterjesztést. 

 
Molnár Péter polgármester: Kéri a testület tagjait, hogy tegyék meg hozzászólásaikat. 
Mivel hozzászólás nem hangzott el, kéri, hogy szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
 
17/2011. (II.15.) számú h a t á r o z a t 
 
A TIOP-1.2.3 program keretében könyvtári szolgáltatások infrastruktúra 
fejlesztését célzó pályázat építési beruházásához önerő biztosításáról 
 

Újszász Város Önkormányzat Képviselő-testülete a TIOP-1-2-3-08/1-2008-0083 
számú, a Városi Könyvtár infrastrukturális fejlesztésére irányuló projekt 
keretében végzett akadálymentesítés kivitelezési költségeihez összesen 
873.204,- Ft önerőt biztosít.  
 
Felelős:  Molnár Péter polgármester 
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Erről:  1./ Molnár Péter polgármester,  
  2./ Képviselő-testület tagjai,   
  3./ Boros Péterné jegyző 
  4./ Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Önkormányzat 
       értesül  

  
 
9. Napirendi pont megtárgyalása: 

(A Víz- és Csatornaművek Koncessziós Zrt. által bejelentett halaszthatatlan 
rekonstrukciós munkák elvégzéséről szóló előterjesztés megtárgyalása.) 
 
Molnár Péter polgármester: Az előterjesztést megtárgyalta a Pénzügyi és 
Településfejlesztési Bizottság. Kéri a bizottság elnökét, hogy tájékoztassa a testületet a 
bizottság javaslatáról. 

 
Bálint Ferenc: A pénzügyi bizottság támogatta az előterjesztést. 

 
Molnár Péter polgármester: Kéri a testület tagjait, hogy tegyék meg hozzászólásaikat. 
Mivel hozzászólás nem hangzott el, kéri, hogy szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
 
18/2011. (II.15.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 
 
a Víz- és Csatornaművek Koncessziós Zrt. által bejelentett halaszthatatlan 
rekonstrukciós munkák elvégzéséről. 

 
Újszász Város Képviselő-testülete támogatja a Víz- és Csatornaművek 
Koncessziós Zrt. által bejelentett halaszthatatlan rekonstrukciós munkák 
elvégzését, a Zagyvaparti Idősek Otthona intézmény területén található gépi 
tisztítású szennyvízrácsnál, az Abonyi út – Nap út csomópontban, valamint a 
Hunyadi út – Lehel út csomópontban.  
Újszász Város Önkormányzata, mint koncesszióba adó, a rekonstrukciós 
munkák elvégzését a koncessziós díj terhére elismeri. A halaszthatatlan 
rekonstrukciós munkák összes bekerülési költsége 3.543.659,- Ft. 
A Képviselő-testület egyúttal felhatalmazza a polgármestert, hogy az ügyben 
eljárjon, és a vállalkozási szerződést aláírja.  
 
Erről: 1./ VCSM Zrt. Szolnok, 
          2./ Képviselő-testület tagjai, 
          3./ Boros Péterné jegyző 
               é r t e s ü l.- 
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10. Napirendi pont megtárgyalása: 
(A közfoglalkoztatás rendszerének változásáról szóló tájékoztató megtárgyalása.) 
 
Molnár Péter polgármester: Az tájékoztatót megtárgyalta a Szociális, Egészségügyi és 
Foglalkoztatási Bizottság. Kéri a bizottság elnökét, hogy tájékoztassa a testületet a 
bizottság javaslatáról. 

 
Dr Szóró Magdolna: A szociális bizottság elfogadásra javasolja a tájékoztatót. 

 
Molnár Péter polgármester: Kéri a testület tagjait, hogy tegyék meg hozzászólásaikat.  
 
H o z z á s z ó l á s o k 
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: Elmondja, hogy mindig a közmunkaprogram szkeptikusa 
volt, most is annak ellenére, hogy változtattak rajta. Kérdezi, hogy van-e már névsor, 
hogy kik lesznek foglalkoztatva, illetve van-e munkaterv, ami alapján dolgozni fognak és 
ki lesz, aki felügyeli ezeket az embereket? Sokan keresték meg azzal, hogy nem töltötték 
ki a munkaidejüket a közmunkások, hazamehettek ami feszültségeket okoz a 
közfoglalkoztatottak körében is. Ki az a szakember, aki őket felügyeli, aki ismeri a 
normákat és tudja, hogy négy óra alatt egy átlag közmunkás, átlag munkatempóval 
mennyi átereszt tud kitakarítani illetve elvégezni az adott munkát. A közmunkások és 
jobbára a cigányok fürtökben ülnek a hűvösön a közpénzekből. Most szigorúan 
takarékoskodni kell.  
 
Molnár Péter polgármester: Most került aláírásra a pályázat a közfoglalkoztatásra. Egy 
embert tudtak pályázni, aki a munkairányító lesz, ő Joó János.  
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: ő fogja munkavédelmi oktatásban részesíteni a 
dolgozókat? 
 
Molnár Péter polgármester: Molnár Illés tartja a munkavédelmi oktatást. Elmondja, hogy 
az elmúlt években meglepő változásokon mentek át a roma férfiak és a nők különösen. 
Ha felkeresik ügyfélfogadásakor akkor nem pénzt hanem munkát kérnek. Ezek az 
emberek a RÁT-ot kapták, ami 28.500.-Ft, a minimálbér 50%-a. Megpróbálják munkára 
sarkalni őket. A gond az, hogy aki az év végére nem bír 30 nap munkaviszonyt igazolni, 
az elesik minden típusú támogatástól, és elmegy vasat és fát lopni. Szociális 
megszorítások esetén erre fel kell készülni, hogy megnő a bűnesetek száma. Sokan még 
ha akarnak sem tudnak dolgozni, mert nincs munkahely. Főleg olyan hely nincs, ahol 
alulképzett embereket foglalkoztatnának. Ezt a réteget függetlenül attól hogy roma vagy 
nem roma nagyon nehéz konkrét munkára fogni. A tavalyi évben sok olyan 
közfoglalkoztatott volt, akit túl is foglalkoztatottak, mert olyan megbízható munkások 
voltak és jól dolgoztak. Ezeknek az embereknek a döntő része nem közterületen, hanem 
intézményeknél dolgozik. Sokuk úgy nevelkedett fel, hogy nem látták a szülőt munkába 
menni és történt olyan is, hogy a munkások közül történt lopás, betörés. Konkrétan nem 
tudja megmondani, hogy kik lesznek foglalkoztatva, mert őket a munkaügyi központ 
fogja kiközvetíteni. 
 
Bálint Ferenc: Tiltakozni szeretne a fürtökben lógó cigányok kifejezés miatt, mert az ő 
üzletvezetője 10 éve egy cigány és ezt nem szégyenli úgyhogy kéri, hogy vonja vissza ezt 
a kijelentését, mert ez őt zavarja. 
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Répási Csabáné Tóth Rozália: Nem vonja vissza a kijelentését. Milyen munkát tudnak 
biztosítani? Joó János fogja mind a 150 főt koordinálni? 
 
Molná Péter polgármester: Elmondja, hogy három fő terület van, egyik brigád az útpadka 
rendezést végzi, másik a belvízzel kapcsolatos problémák megoldásában vesz részt, a 
harmadik pedig a zöldfelület gondozását végzi. Joó Jánoson kívül Szacskó Józsefet is be 
tudják vonni a munkába, Földi Gyula és Konka Csaba is részt vesz az irányításban. 
 
Rózsa György: Elmondja, hogy öt fővel csökkentették a létszámot a gimnáziumban és 
jelenleg is vannak megbetegedések. Az ott dolgozó közmunkások nagyon jó munkát 
végeztek, van akit még most is visszahívnak kisegítő munkára. Szüksége van az 
intézményeknek ezekre az emberekre annak ellenére, hogy a középiskola fenntartja 
magát. Nyári időszakban főként.  
 
Molnár Péter polgármester: Mivel több hozzászólás nem hangzott el, kéri, hogy 
szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
 
19/2011. (II.15.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 
 
a közfoglalkoztatás rendszerének változásáról szóló tájékoztató elfogadásáról. 
 

Újszász Város Képviselő-testülete megtárgyalta a közfoglalkoztatás 
rendszerének változásáról szóló tájékoztatót, melyet jóváhagyólag e l f o g a d .- 
 
Erről: 1./ Képviselő-testület tagjai, 
          2./ Boros Péterné jegyző 
               é r t e s ü l.- 

 
 
11. Napirendi pont megtárgyalása: 

(Az „ÉAOP-4.1.1/2/2F-2008-0004 kódszámú, a „Modernizáció és tartalmi fejlesztés az 
egyenlő esélyekért Újszászon” című pályázat keretében az „Újszászi Gimnázium – 
eszközbeszerzés” tárgyában indult, általános, egyszerű közbeszerzési eljárás 
eredményéről szóló előterjesztés megtárgyalása.) 
 
Molnár Péter polgármester: Az előterjesztést megtárgyalta az Ügyrendi és Közbeszerzési 
Bizottság. Kéri a bizottság elnökét, hogy tájékoztassa a testületet a bizottság javaslatáról. 

 
Rózsa György: A közbeszerzési bizottság elfogadásra javasolja az előterjesztést. 

 
Molnár Péter polgármester: Kéri a testület tagjait, hogy tegyék meg hozzászólásaikat. 
Mivel hozzászólás nem hangzott el, kéri, hogy szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
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20/2011. (II. 15.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 
 

Újszász Város Önkormányzata által az „Újszászi Gimnázium – eszközbeszerzés” 
tárgyában indult egyszerű közbeszerzési eljárás eredményéről. 
 

Újszász Város Képviselő-testülete megtárgyalta az előterjesztést és az alábbi 
döntést hozza:  

1. Újszász Város Képviselő-testülete az „Újszászi Gimnázium – 
eszközbeszerzés” tárgyában indult közbeszerzés  

I. részét érvényessé,  
II.  részét érvénytelenné, 
III.  részét érvényessé, 
IV.  részét érvénytelenné nyilvánítja. 

 
2. Újszász Város Képviselő-testülete az „Újszászi Gimnázium – 

eszközbeszerzés” tárgyában indult közbeszerzés  
I. részét eredményessé,  
II.  részét eredménytelenné, 
III.  részét eredményessé 
IV.  részét eredménytelenné nyilvánítja. 

 
3. A Képviselő-testület a fenti tárgyú közbeszerzési eljárás I. részének nyertesévé 

az ASS Magyarország Kft-t (6000 Kecskemét, Irinyi u. 17.), a III. részének 
nyertesévé a Stiefel Eurocart Kft-t (1155 Budapest, Kolozsvár u. 13.) hirdeti ki. 

 

Erről: 1./ Ajánlattevők székhelyükön, 
           2./ Dr Tóth Csaba közbeszerzési szakértő 
           3./ Molnár Péter polgármester, 
           4./ Képviselő-testület tagjai, 
           5./ Boros Péterné jegyző 
                 é r t e s ü l.- 

 
12. Napirendi pont megtárgyalása: 

(Képviselői tiszteletdíj közcélú felajánlásáról szóló előterjesztés megtárgyalása.) 
 

Molnár Péter polgármester: Kéri a testület tagjait, hogy tegyék meg hozzászólásaikat. 
Mivel hozzászólás nem hangzott el, kéri, hogy szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
 
21/2011. (I.25.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 
 
képviselői tiszteletdíj közcélú felajánlásáról. 
 

Újszász Város Önkormányzat Képviselő-testülete Dr Szóró Magdolna képviselő 
2011. február havi tiszteletdíjából 26.800.-Ft-ot társadalmi szervezet 
támogatására fordítja. Ezzel egyidejűleg tudomásul veszi, hogy döntése a 
292/2009. (XII.19.) Korm.rendelet 68.§ (1) bekezdése alapján, Újszász Város 
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Önkormányzatának 2011. évi költségvetési rendeletében jóváhagyott személyi 
juttatás kiadás előirányzata és a pénzbeli juttatások előirányzata közötti 
előirányzat-átcsoportosítást von maga után. 
 
Erről: 1./ Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal 
          2./ Képviselő-testület tagjai, 
          3./ Boros Péterné jegyző 
               é r t e s ü l.- 

 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
 
22/2011. (I.25.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 
 
képviselői tiszteletdíj közcélú felajánlásáról. 
 

Újszász Város Önkormányzat Képviselő-testülete Farkas Józsefné a Szociális, 
Egészségügyi és Foglalkoztatási Bizottság tagja 2011. február és március havi 
tiszteletdíját teljes összegben társadalmi szervezet támogatására fordítja. Ezzel 
egyidejűleg tudomásul veszi, hogy döntése a 292/2009. (XII.19.) Korm.rendelet 
68.§ (1) bekezdése alapján, Újszász Város Önkormányzatának 2011. évi 
költségvetési rendeletében jóváhagyott személyi juttatás kiadás előirányzata és a 
pénzbeli juttatások előirányzata közötti előirányzat-átcsoportosítást von maga 
után. 
 
Erről: 1./ Jász-Nagykun-Szolnok Megyei Kormányhivatal 
          2./ Képviselő-testület tagjai, 
          3./ Boros Péterné jegyző 
               é r t e s ü l.- 

 
13. Napirendi pont megtárgyalása: 

(Szórád Róbert képviselő szóbeli előterjesztése.) 
 

Szórád Róbert: Elnézést kér, amiért nem fogalmazta meg írásban a mondandóját. 
Javasolja, hogy hozzon a testület határozatot arra vonatkozóan, hogy az önkormányzat 
forduljon felkéréssel, felszólítással a Pest Megyei Közútkezelőhöz a megyehatártól a 4-es 
főútig tartó út leaszfaltozása miatt. Teljesen tönkre van menve, morzsolódik az út. Kéri, 
hogy szakszerűen fogalmazzanak meg egy levelet a közútkezelőnek. 
 
Molnár Péter polgármester: Úgy gondolja, hogy ezzel mindenki egyetért, kéri a testület 
tagjait, hogy Szórád Róbert képviselő úr javaslatáról szavazzanak. 
 
A képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi 
határozatot hozza: 
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23/2011. (II.15.) számú képviselő-testületi h a t á r o z a t 
 
a 3122 számú út aszfaltozására felkérő levél megküldéséről. 

 
Újszász Város Képviselő-testület döntése értelmében felhatalmazza Molnár 
Péter polgármestert, hogy az önkormányzat nevében írjon egy felkérő levelet a 
Magyar Közút Nonprofit Kft. Pest Megyei Igazgatósága részére a 3122 számú út 
aszfaltozása tárgyában az út járhatatlansága miatt. 
 
Erről: 1./ Molnár Péter polgármester 
          2./ Képviselő-testület tagjai, 
          3./ Boros Péterné jegyző 
               é r t e s ü l.- 

 
 
B e j e l e n t é s e k 
 
Molnár Péter polgármester: Tájékoztatja a testületet, hogy a belvízzel megbirkóztak a 
nagyteljesítményű szivattyúnak köszönhetően. A digitális tábla beszerzésére megkötötték a 
szerződés a Full-Tech Kft-vel. 
 
Dr Szóró Magdolna: Elmondja, hogy az Együtt Újszászért Egyesületnek volt az évzáró 
közgyűlése az iskolában, ahol bemutatták a digitális táblát a tagoknak. Nagyon örültek neki, 
hiszen így láthatták a működését. 
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: Baranyi bácsi kérését tolmácsolja, miszerint ő felajánlott pénzt 
a vörösiszap katasztrófa áldozatainak és hiányolja, hogy az Újszászi Híradóban nem jelent 
meg az adakozók névsora. 
 
Fehér Judit: Elmondja, hogy az adakozók hozzájárulása nélkül nem lehet a nevüket 
megjelentetni személyi jogok miatt. 
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: A Dózsa György út építésével kapcsolatban elmondja, hogy 
ahol az átereszek le vannak betonozva, a beton felfagyott. Valószínűleg garanciában ki lehet 
cserélni. A kocsibejárókkal kapcsolatban sokan megkeresik. A zöldfelület rendezésével 
kapcsolatosan szívesen segít. A mart aszfalttal kapcsolatban azt mondták, hogy a nyáron 
összeolvad, a télen összefagy. Nem olvadt és nem is fagyott össze, ki van kátyúsodva az út. 
 
Molnár Péter polgármester: Az a probléma, hogy az aszfaltutak nem több tonnás autókra 
készülnek. Ha azon rendszeresen ilyen autók közlekednek, akkor tönkremegy. A garanciális 
javítás meg fog történni, bízik benne, hogy jó minőségű lesz. 
 
Répási Csabáné Tóth Rozália: Ha jól tudja, akkor a közigazgatási területen belül a 
polgármester hatásköre a súlykorlátozó táblák kihelyezése. 
 
Molnár Péter polgármester: Nem a súlykorlátozó tábla kérdése. Arról van szó, hogy 
Újszászon a nehézgépjárműveknek telephelyengedélye nincs. Közterületen nem parkolhatna. 
Sokan már nem járnak be a településre kamionnal. A rendőrséggel fog beszélni, hogy 
ellenőrizzék az engedély nélküli közterületen történő parkolást.  
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Mivel több napirendi pont és bejelentés nincs, így megköszöni a megjelenést és az ülést 
bezárja. 
 
 
 

Kmf. 
 
 
 
 /: Molnár Péter :/ /: Boros Péterné :/ 
 polgármester jegyző 
 
 

 
 

 


